

Protokoll från LH Fikonets styrelsemöte 31 mars 2025.

Närvarande: Hans-Erik Gother, Jan Wigren, Orson Sutherland, Lena Ulin, Camilla Halvardsson, Inger Löfroth, Robert Hallin och Evy Green.

Frånvarande: Stina Jurell, Eva Hol Westerlund och Jeanette Berglind

§1 Hans-Erik öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2 Föregående protokoll godkändes liksom den föreslagna dagordningen.

§3 **Övriga frågor:** Uppvaktnings av två f.d. ordförande, lista över förbrukningsvaror som ska finnas i lokalerna, kommunikationen i vår grupp, stora förhandlingsdelegationen, grannsamverkan, aktivitet och hemsidan.

§4 **Arbetsgrupp för städdag den lördag den 27 april.** Camilla har talat med Anneli om att målarateljén måste rensas. Önskemål om mer lättstädade mattor i föreningslokalen. Orson kollar vad nya mattor skulle kosta. Cykelrummen är fulla i Långa längan, vi framför det till Svenska Bostäder vid nästa samrådsmöte. Fram till dess finns det kanske anledning att göra felanmälan.

Camilla söker sponsring för korv och bröd och skickar brev till Coop, Ica o Lidl. Vi börjar kl. 11 och delar in oss i ansvarsområden: Utegrupp, föreningslokalen, hobbylokalen och snickis. Orson tar reda på kostnad för mattor i stora salen.

Orson skissar på en affisch tillsammans med Hans-Erik. Info även på hemsidan och FB Fikonet.

Lena ansvarar för fönsterputsningen och Evy köper Ajax fönsterputs

§5 **Rapport från Gårdsföreningens årsmöte.** Protokoll från mötet har skickats ut tidigare.

§6 **Ekonomi.** Inger har gjort kvartalsredovisning, som visar att vi använt mer medel än vad vi budgeterat för. Till viss del beror detta på att vi fått högre elräkningar än förväntat, men totalt har vi överskott.

§7 **Jeanettes bordlagda fråga om farthinder och fällstolar.** Då Jeanette inte kunde vara med fick frågan bordläggas ytterligare en gång. På senaste samrådsmötet tog vi upp frågan om farthinder på gårdarna igen, och Mattias lovade återkomma med förslag till lösning.

§8 **Genomgång av övriga frågor** Mimmi Björkman fyller 60 år den 11 april, och vi uppvaktar den 9 april på Fikonfika. Camilla frågar på Boule & Bon om vi kan få en tårta. HE bjuder in Mimmi. Orson köper blomma och Robban skumpa. Även Gunilla Skoglund f.d. ordförande fyller år under våren längre fram. Vi planerar för hennes 90-årsfirande längre fram. Evy gör en lista över förbrukningsvaror, som ska finnas i lokalerna.

Lena frågade om Stora förhandlingsdelegationen. Vi kom överens om att hon ringer till Eva Hol, för att få klarhet.

Camilla föreslog att vi informerar om nya hemsidan i portarna och på FB, vilket mötet samtyckte till.

Orson har skissat på ett avtal, som Janne och Susanne i första hand får ta ställning till. Han föreslog höjning av hyran, vilket avslogs med hänvisning till att vi har så små kostnader för lokalerna.

Övriga frågor, som bordlades: Kommunikationen i gruppen, aktivitet och grannsamverkan.

§9 **Nästa möte** måndag den 14 april kl. 18:30.

§10 Hans-Erik avslutade mötet.

Vid protokollet

Justeras

Evy Green
Sekreterare

Hans-Erik Gother
Ordförande